

## Dear stc Shareholder's

## السادة المساهمين الكرام

The proxy form is not available, as the General Assembly will be conducted virtually via Tadawulaty Platform.

Shareholders registered in Tadawulaty service will be able to vote electronically on the General Assembly's agenda. Please note that registration in Tadawulaty service and voting is free of charge for all Shareholders via:

<https://login.tadawulaty.com.sa/ir/user/login.xhtml>

In addition, we would like to bring to your attention that there will be a live video & audio broadcast of the Assembly at the provided link in Tadawulaty.

For more inquiries please contact the Shareholders affairs department in the Investor Relations Sector, building No.2

P.O. Box 87912 Riyadh 11652

Toll Free: 8001161100

E-mail: [IRU@stc.com.sa](mailto:IRU@stc.com.sa)

Thank you and kind regards

نموذج التوكيل غير متاح حيث سيتم عقد الجمعية العامة عن بُعد عبر وسائل التقنية الحديثة.

يُمكن المساهمين المسجلين في خدمات تداولتي التصويت عن بعد على بنود جدول أعمال الجمعية العامة. علماً بأن التسجيل والتصويت في خدمات تداولتي متاح مجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي:

<https://login.tadawulaty.com.sa/ir/user/login.xhtml>

ونود الاشارة بأنه سيكون هناك بث مرئي وصوتي مباشر للجمعية وذلك عن طريق الرابط المتاح في نظام تداولتي.

في حال وجود أي استفسار يرجى التواصل مع إدارة شؤون المساهمين بقطاع علاقات المستثمرين بالمبنى رقم 2

ص.ب 87912 الرياض 11652

الرقم المجاني: 8001161100

البريد الإلكتروني: [IRU@stc.com.sa](mailto:IRU@stc.com.sa)

وتقبلوا وافر التحية والتقدير